

附件 1: 旅行补助申请要求

Attachment 1: Requirements for Travel Support Fund Application

旅行补助申请要求

Requirements for Travel Support Fund Application

1. 申请人应为中国大陆地区以外的本科生、硕士生或博士生。
The applicant should be an undergraduate, Master degree candidate or Ph.D. candidate outside mainland China.
2. 申请人应随参会回执提供一份简历及本文档的签字版扫描件。
The applicant should provide a CV and a scanned and signed copy of this document along with the registration form.
3. 申请人应需在会上做口头报告, 及海报张贴与实物展示中的至少一种。
The applicant should give a presentation during the conference. Besides that, a poster or model demonstration - at least one form should be chosen.
4. 根据申请人提供的材料, 旅行补助将评价为两个等级: 分别为支持全程和半程差旅费用。
Based on the abstract provided by the applicant, the travel support fund will be evaluated in two levels: support for full or half journey.
5. 申请人应在 2019 年 1 月 5 日前提交申请。主办方将于 1 月 12 日回复结果。
The applicant should submit his/her application before 5 Jan 2019. Result will be replied on 12 Jan 2019.
6. 哈尔滨工业大学为申请通过的申请人购买机票。申请人有义务保管登机牌并在抵达后交给会务人员。
Once passed, Harbin Institute of Technology will provide tickets. The applicant is obliged to keep the boarding cards and hand over to HIT staff after arrival.

These requirements are acknowledged by:

Signature:

Date: